

有關惠康、Market Place by Jasons、Market Place、3hreesixty及Oliver's The Delicatessen 全年折扣優惠之條款及細則：

1. 客戶必須於落單前/付款前出示enJoy卡，並以enJoy卡簽賬之最終金額方可享有優惠。
2. 客戶必須以enJoy卡單一簽賬淨值滿HKD100或以上（扣除所有折扣優惠及yuu積分兌換現金扣減後之淨額計算）方可享有優惠。
3. 此優惠不適用（包括但不限於）八達通增值或購買禮券、初生嬰兒配方奶粉（一號嬰兒奶粉）、任何印花推廣活動之換購品、流動電話儲值咭、預付咭及指定產品。
4. 所有指定印花及折扣券派發，將以折扣後之消費金額計算。
5. 此優惠不可與折扣優惠券及其他優惠同時使用。
6. 折扣後之賬單餘額必須達至免費送貨服務最低消費額方可享免費送貨服務。
7. 此優惠不適用於電話、電郵及傳真之交易。
8. 此優惠不適用於塑膠購物袋收費（如適用）及送貨費用（如適用）。送貨費用會以折扣後之最終簽賬金額計算。
9. 有關商戶保留隨時更改92折優惠之權利，恕不另行通知。如有任何爭議，有關商戶保留最終決定權。

有關Market Place by Jasons 及 yuu手機應用程式全年折扣優惠之條款及細則：

1. 客戶必須於3號、13號及23號零時零分後或當日晚上11時59分或之前成功用Market Place by Jasons手機應用程式或 yuu手機應用程式 (透過 yuu網購)滿指定金額，方可獲享此優惠。
2. 此優惠只適用於 yuu 手機應用程式內yuu網購之惠康 / Market Place；及 Market Place by Jasons 手機應用程式內之惠康 / Market Place 分頁；不包括yuu手機應用程式內yuu網購之惠康/Market Place 60分鐘送貨服務及Market Place by Jasons手機應用程式內之惠康/Market Place 60分鐘送貨服務。
3. 客戶必須以enJoy卡簽賬方可享有優惠。此優惠不適用於使用已綁定enJoy卡的流動支付之交易或透過電子錢包簽賬之交易（如適用）。
4. 客戶必須以enJoy卡單一簽賬淨值滿HKD600或以上（扣除所有折扣優惠）方可享有優惠。
5. 此優惠不適用（包括但不限於）初生嬰兒配方奶粉（一號嬰兒奶粉）、任何印花推廣活動之換購品、流動電話儲值咭、預付咭及指定產品。
6. 此優惠不可與其他優惠同時使用。
7. 此優惠不適用於送貨服務收費（如適用）。送貨服務收費按折扣後之貨品價錢計算。
8. 折扣後之賬單餘額必須為達至免費送貨服務最低消費額或以上方可享免費送貨服務。

9. 優惠詳情須視乎貨品供應情況而定。如有任何更改，將以優惠時之優惠詳情為準。
10. 此優惠不適用於電話、電郵及傳真之交易。
11. 有關此優惠之條款及細則，將以惠顧Market Place by Jasons手機應用程式或 yuu手機應用程式 (透過 yuu網購) 時為準。
12. 有關商戶保留隨時更改92折優惠之權利，恕不另行通知。如有任何爭議，有關商戶保留最終決定權。

Terms and Conditions of Wellcome, Market Place by Jasons, Market Place, 3hreesixty and Oliver's The Delicatessen Year-round Discount Offer:

1. To be eligible for this offer, customer is required to present enjoy Card before ordering / upon purchase. Only the amount that is settled by enjoy card will be eligible for this offer.
2. Customer is required to make a single net spending of HK\$100 or above (after deducting any discount and net amount after yuu points instant cash redemption) with enjoy Card to enjoy this offer.
3. This offer cannot be used for (including but not limited to) Octopus Reload, nor for purchasing shopping vouchers, Stage 1 infant formula milk powder, any redemption merchandise for any stamp collection programs or promotions, mobile pre-paid SIM cards and prepaid cards, and designated items.
4. The amount of stamps and discount coupons issued is calculated on final purchase total after discount.
5. This offer cannot be used in conjunction with any discount coupon and other special offers.
6. To quantify for free delivery service, the remaining balance of the transaction must be at or above the minimum criteria of enjoying free delivery service after the Instant Discount Entitlement is deducted from the total amount payable for the transaction.
7. This offer is inapplicable for any transaction done over the phone, email and fax.
8. This offer is not applicable to plastic shopping bag charges (if any) and delivery charges (if any). The delivery charges will be based on the final net amount after discounted.
9. The corresponding merchants reserve the right to amend the 8% discount offer without prior notice. In case of any disputes, the decision of the corresponding merchants shall be final.

Terms and Conditions of Market Place by Jasons App & yuu App Year-round Discount Offer:

1. To enjoy the offer, customer is required to successfully place an order upon designated amount using Market Place by Jasons App or yuu App (shop via yuu online shop) after 12:00am or before 11:59pm on the 3rd, 13th and 23rd for online purchase.
2. This offer is only applicable to Wellcome / Market Place of yuu App (shop via yuu online shop) and Wellcome / Market Place pages of Market Place by Jasons App, excluding Wellcome / Market Place 60-minute delivery service of yuu App (shop via yuu online shop) and Wellcome / Market Place 60-minute delivery service of Market Place by Jasons App.
3. Customer is required to settle the payment by enjoy Card to be eligible for this offer. This offer is not applicable to mobile payment transactions or transactions via e-wallets (if applicable) with enjoy Card.
4. Customer is required to make a single net spending of HKD600 or above (after deducting any discount) with enjoy Card to enjoy this offer.

5. This offer cannot be used for (including but not limited to) Stage 1 infant formula milk powder, any redemption merchandise for any stamp collection programs or promotions, mobile pre-paid SIM cards and prepaid cards, and designated items.
6. This offer cannot be used in conjunction with any other special offers.
7. This offer is not applicable to delivery charge (if any). Delivery charge will be charged subject to the final discounted price.
8. To qualify for free delivery service, the remaining balance of the transaction must be at or above the minimum criteria of enjoying free delivery service after the Instant Discount Entitlement is deducted from the total amount payable for the transaction.
9. This offer details are subject to the item availability and subject to change without prior notice. Please refer to the offer details at the time of patronage.
10. This offer is inapplicable for any transaction done over the phone, email and fax.
11. For Terms and Conditions of the offer, please refer to the offer details at the time of patronage at Market Place by Jasons App or yuu App (shop via yuu online shop).
12. The corresponding merchants reserve the right to amend the 8% discount offer without prior notice. In case of any disputes, the decision of the corresponding merchants shall be final.